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Raadsplein besluitvormend 
 
Datum 14-10-2019 
Tijd 19:30 - 22:25 
Locatie SH Raadzaal 
Voorzitter P. Snijders 
Aanwezigen Ruben van de Belt, Evelina Bijleveld, Wietse de Boer, Margriet Boersma, 

Simone Boshove, Claudia van Bruggen, Schelto Bus, Thom van Campen, 
Jeroen Doornbos, Leo Elfers, Jolien Elshof-Rook, Norman Finies, Brammert 
Geerling, Lennart Hartman, Selma Hoekstra, David Hof, Ron Klappe, 
Annemee van de Klundert, Margriet Leest, Marcel Mulder, Reinier Mulder, 
Jan Nabers, Eildert Noorda, Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Sonja  
Paauw, Guido Pasman, Patrick Pelman, Jacob Raap, Sylvana Rikkert, 
Gerdien Rots, Jeffrey Satoor de Rootas, Jan Slijkhuis, Bert Sluijer, Arjan 
Spaans, Ruth Stoorvogel, Johran Willegers en Patty Wolthof 

Afwezig  Silvia Bruggenkamp 
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Mededelingen 
- bericht van verhindering van mevrouw Bruggenkamp. 
- ingesproken wordt door de heer Zwiers over de Sinterklaas kado actie Zwolle. 
Zijn inspraaktekst is aan de agenda in Ibabs toegevoegd. 
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Vaststelling agenda 
De fracties van de ChristenUnie, D66, Swollwacht en de VVD verzoeken om de 
beslisnota Implementatie Wet verplichte GGZ van de agenda af te voeren en 
eerst in een informatieronde te behandelen. 
De wethouder geeft aan, in tegenstelling tot eerdere berichten, dat de 
voorbereidingstijd te kort is als er nu geen raadsbesluit wordt genomen over 
het beschikbaar stellen van het benodigde krediet. Zijn voorstel is om het 
voorstel te knippen en vandaag wel een besluit te nemen over de beslispunten 
1, 2 en 3 en over de overige inhoudelijke beslispunten eerst een 
informatieronde te houden. 
De raad stemt hiermee in. 
Voor het overige wordt de agenda vastgesteld. 

2a. Onderzoek geloofsbrieven tijdelijk raadslid PvdA 
De raad stelt een commissie Onderzoek geloofsbrieven in bestaande uit de 
leden De Boer (voorzitter), Finies en Hof. De commissie heeft de 
geloofsbrieven van mevrouw Hoekstra, als tijdelijk opvolger van de heer Ben 
Ali, onderzocht en akkoord bevonden. 

2b. Toelating tijdelijk raadslid PvdA 
De raad stemt vervolgens in met het voorstel mevrouw Hoekstra toe te laten tot 
lid van de gemeenteraad van Zwolle.  
Ten overstaan van de voorzitter legt zij vervolgens de belofte af.   
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Bekrachtiging geheimhouding 
De raad heeft kennisgenomen van het collegebesluit om de geheimhouding 
van de samenwerkingsovereenkomst met NS Vastgoed op te heffen. 

4 
 

Mondelinge vragen te stellen door raadsleden 
- Vragen van de fracties van het CDA en de SP over het station/busvervoer 
Stadshagen. 
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Wethouder Dogger meldt dat hij naar aanleiding van de eerder ingediende 
motie meerdere malen contact heeft gehad met de verantwoordelijke 
gedeputeerde. Hij heeft aangegeven dat een treinstation zonder een 
busverbinding eigenlijk geen station is. Hij geeft aan dat de gedeputeerde het 
Zwolse verzoek zeer serieus neemt en hij heeft goede hoop dat het niet al te 
lang duurt tot dat buslijn 1 ook het station Stadshagen zal aandoen. Dat zal 
overigens waarschijnlijk nog niet het geval zijn bij ingang van de nieuwe 
diensteregeling medio december a.s. 
Dat ‘t Hoge Huis geen bushalte meer heeft en dat de bewoners nu ruim 300 
meter moeten lopen vindt de wethouder heel jammer. Maar in dit stadium, 
waarbij meer delen van Stadshagen ontsloten moesten worden, was er geen 
andere oplossing voorhanden. Ook dit is bij de provincie gemeld en daar wordt 
gekeken of er op termijn wel een oplossing voorhanden is. De intentie is 
positief. Voor andere mogelijkheden buiten het openbaar vervoer om verwijst 
de wethouder naar de komende mobiliteitsvisie. 
 
- Vragen van de fracties van ChristenUnie, D66 en Swollwacht over Hart voor 
Zwolle. 
Wethouder Sloots antwoordt dat het college veel waardering heeft voor het 
werk van Hart voor Zwolle en ook onder de indruk is van het rendement. Dat is 
ook wel gebleken bij de PPN waar een nullijn is afgesproken, die niet gold voor 
Hart van Zwolle. 
De wethouder is wel verrast door de artikelen in De Stentor en heeft zich er 
over verbaasd dat Hart voor Zwolle niet eerst met de gemeente in gesprek is 
gegaan. Dat er wel al ambtelijk overleg is geweest is de wethouder niet 
bekend, maar dat zal hij alsnog nagaan. De wethouder is er van overtuigd dat 
er voor Hart voor Zwolle in 2021 als de ombuiging van de maatschappelijke 
opgave naar het voorveld gestalte krijgt, een belangrijke rol is weggelegd. Het 
gaat er nu om hoe 2020 door te komen. Daarvoor ontbreekt echter elke 
analyse. De wethouder heeft gevraagd aan Hart voor Zwolle die analyse te 
leveren en ook te kijken naar samenwerking met andere partijen. Hiervoor kan 
ook gekeken worden naar ondersteuning via bv het Ohrafonds of het 
Oranjefonds. Hart voor Zwolle heeft dus huiswerk te doen en aan de hand van 
dat gemaakte huiswerk volgt er dan een vervolggesprek. De intentie om hen te 
helpen staat buiten kijf. Het huiswerk behelst ook de vraag wat er nodig is om 
het huidige rendement ook te kunnen halen in 2020.     
 
- Vragen van de fractie van de PvdA, D66 en de SP over Lelystad Airport. 
Wethouder Dogger geeft aan dat het college dat nu toe helder is geweest in 
haar boodschap, nl. eerst herindeling van het luchtruim voor opening Lelystad 
Airport. En dat is en blijft ook de boodschap vanuit onze Regio. De wethouder 
vindt niet dat de toon en de felheid van onze boodschap aangepast moet 
worden. We hebben aangegeven dat het vertrouwen is geschaad en dat is 
sterk genoeg geformuleerd. Uiteraard kan er via partij ingangen nadere actie 
worden ingezet, maar vanuit Zwolle en de regio willen we eensgezindheid 
uitstralen op de manier zoals we hebben afgesproken. 



 

Korte terugblik  Pagina 3 van 5 
 

5 
 

Ingekomen stukken 
- Algemeen agenderingsverzoek van de ChristenUnie, VVD en Swollwacht om 
het onderwerp transformatie in het jeugddomein te bespreken in een 
informatieronde. 
Dit verzoek wordt gehonoreerd. 
- Algemeen agenderingsverzoek van de SP om het onderwerp busvervoer en 
routering Stadshagen te bespreken in een debatronde. 
Dit verzoek wordt afgewezen. 
- Agenderingsverzoek van de fracties van de ChristenUnie, SP, Swollwacht en 
GroenLinks om de informatie nota Beantwoording art 45 vragen en 
inwonersvragen inzake dak- en thuislozen te bespreken in een 
informatieronde. Dit verzoek wordt gehonoreerd waarbij aan het college wordt 
gevraagd vooraf de aanvullende vragen, die zijn gesteld, te beantwoorden. 
- Agenderingsverzoek van de fracties van de PvdA, D66 en GroenLinks om de 
informatienota Beantwoording art 45 vragen over het maaien van het riet en de 
kleine karekiet te bespreken in een informatieronde. 
Dit verzoek wordt gehonoreerd. 
 
Voor het overige wordt de lijst ingekomen stukken, inclusief de voorgestelde 
wijze van afdoening, vastgesteld. 
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Benoeming lid agendacommissie 
Met algemene stemmen aangenomen. 
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Subsidieverordening gecertificeerde instellingen Regio IJsselland  
Met algemene stemmen aangenomen. 
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Walstroomvoorziening Prinses Margriethaven  
Met algemene stemmen aangenomen. 

9 Ontwikkel- en investeringsagenda Voorsterpoort  
- Amendement 9-1 van D66, PvdA en SP over attentiemasten Voorsterpoort 
Voor: SP, PvdA en D66 
Het amendement is verworpen. 
- Motie 9-2 van de SP over verantwoorde investering in Voorsterpoort. 
Voor: SP en PvdA. 
De motie is verworpen. 
- Motie 9-3 van de SP over Voorsterpoort toegankelijk voor iedereen. 
Voor: SP, PvdA en D66. 
De motie is verworpen. 
- Motie 9-4 van GroenLinks is ingetrokken na de toezegging van de wethouder 
dat hierover gerapporteerd zal worden in 2020 bij het actieplan stadsdistributie. 
 
De fractie van de SP stemt vervolgens tegen het voorstel, de overige fracties 
stemmen voor.  
Het voorstel is aangenomen. 
 

10 Aanscherping woonambities en Ontwikkelstrategie Wonen 
- Amendement 10-1 van D66, GroenLinks, SP, PvdA en CDA over Raad 
betrekken bij prijssegmenten. 
Met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 10-2 van het CDA over Jaarlijks 100 meer betaalbare woningen. 
Voor: CDA, SP en PvdA. 
De motie is verworpen. 
- Motie 10-3 van PvdA en SP over Bouwen als Robin Hood 
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Voor: PvdA en SP. 
De motie is verworpen. 
- Motie 10-4 van PvdA en SP over Meer betaalbare woningen voor meer 
Zwollenaren. 
Voor: PvdA, SP en D66. 
De motie is verworpen. 
- Motie 10-5 van het CDA over Welkom in een betaalbaar huis. 
Voor: CDA 
De motie is verworpen. 
- Motie 10-6 van het CDA over Focus op binnenstedelijke ontwikkeling 
Voor: CDA 
De motie is verworpen. 
- Motie 10-7 van de SP over Onderzoek erfpacht 
Voor: SP, CDA en PvdA 
De motie is verworpen. 
- Motie 10-8 van de PvdA en de SP over Zelfbewoningsplicht voor bestaande 
woningen. 
Voor: PvdA, SP, GroenLinks, CDA en D66 
De motie is aangenomen. 
- Motie 10-9 van de VVD over Familie is breder dan de eerste lijn De motie is 
aangehouden na de toezegging van de wethouder hier later op terug te zullen 
komen. 
- Motie 10-10 van de VVD, GroenLinks, ChristenUnie en Swollwacht over 
Huizen voor iedereen. 
Tegen: PvdA en SP. 
De motie is aangenomen. 
 
Het geamendeerde voorstel wordt vervolgens met algemene stemmen 
aangenomen. 
 

11 Implementatie Wet verplichte GGZ 
De raad stemt met algemene stemmen in met de beslispunten 1, 2 en 3. 
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Motie, vreemd aan de orde van de dag 
- Motie 12-1 van CDA en Swollwacht over Tankgracht Stadshagen  
Met algemene stemmen aangenomen. 
- Motie 12-2 van SP en PvdA over verhuurdersheffing 
Voor: SP, GroenLinks, PvdA en CDA 
De motie is verworpen. 
- Motie 12-3 van de SP, PvdA en GroenLinks over Bescherm de democratie 
tegen CETA 
Voor: SP, PvdA en GroenLinks. 
De motie is verworpen. 
- Motie 12-4 van Swollwacht, GroenLinks, D66, PvdA, CDA en ChristenUnie 
over Groene daken voor Zwolse bushokjes. 
Er wordt gekeken naar een nieuwe formulering en dan zal een gewijzigde 
motie tijdens de volgende besluitvormingsronde opnieuw worden voorgelegd. 
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Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.25 uur. 

  
 
 



 

Korte terugblik  Pagina 5 van 5 
 

 
 


	Raadsplein besluitvormend

